

فهم جمع
دم الحبل
السري

Understanding
Cord Blood
Collection

To book an appointment call
06 561 9999
www.nmc.ae

مستشفى أن أم سي رويال
nmc royal hospital
Sharjah

مستشفى أن أم سي رويال
nmc royal hospital
Sharjah

To book an appointment call
06 561 9999
www.nmc.ae

Give Your Baby the Gift of a Healthier Future

Cord blood is the blood that remains in your baby's umbilical cord and placenta after birth. This blood is a rich source of powerful stem cells that can help treat over 80 serious medical conditions, including certain types of cancer, blood disorders, and immune system diseases. These stem cells have the unique ability to repair and regenerate tissues, making cord blood a potentially lifesaving resource for your baby or even other family members.

The good news is that collecting cord blood is completely safe and painless. It takes just a few minutes and is done after your baby is born and the umbilical cord has been clamped and cut. It doesn't affect the delivery process at all.

Why Is It So Important?

Stem cells from cord blood can:

- Repair and regenerate damaged tissues and blood cells
- Be used in lifesaving transplants for your baby or other family members
- Offer hope in future medical advancements and treatments

Common Questions:

Q: Will it harm my baby or me?

A: Not at all. It's a safe and non-invasive procedure.

Q: How long does it take?

A: Just a few minutes, right after delivery.

Q: Is it expensive?

A: There may be a cost for private storage, but we'll help you understand all your options.

Learn More at Our Antenatal Classes

Join us at NMC Royal Hospital Sharjah for our Mabrook Al Baby Antenatal Classes, where expert representatives from our cord blood banking partner will guide you through this entire process. They will be available to explain each step in person and answer any questions you may have, helping you make an informed choice for your baby's future.

For more information, call us at: **065619999**

امنح طفلك هدية لمستقبل أكثر صحة

دم الحبل السري هو الدم الذي يبقى في الحبل السري والمشيمة الخاصة بطفلك بعد الولادة. ويُعد هذا الدم مصدرًا غنيًا بالخلايا الجذعية القوية التي يمكن أن تساعد في علاج أكثر من ٨٠ حالة طبية خطيرة، بما في ذلك بعض أنواع السرطان، واضطرابات الدم، وأمراض الجهاز المناعي. وتتميز هذه الخلايا الجذعية بقدرتها الفريدة على إصلاح وتجديد الأنسجة، مما يجعل دم الحبل السري موردًا قد ينقذ حياة طفلك أو حتى أحد أفراد العائلة.

الخبر السار هو أن جمع دم الحبل السري آمن تمامًا ولا يسبب أي ألم. تستغرق عملية الجمع بضع دقائق فقط، وتتم بعد ولادة الطفل وبعد أن يتم ربط وقطع الحبل السري. ولا تؤثر هذه العملية على مجرى الولادة بأي شكل من الأشكال.

لماذا يُعتبر الأمر مهمًا؟

الخلايا الجذعية الموجودة في دم الحبل السري يمكن أن:

- تُصلح وتُجدد الأنسجة وخلايا الدم التالفة
- تُستخدم في عمليات زرع منقذة لحياة طفلك أو لأحد أفراد العائلة
- تُوفر الأمل في تطورات طبية وعلاجات مستقبلية

أسئلة شائعة:

س: هل سيؤذي هذا الإجراء طفلي أو يؤذيني؟

ج: على الإطلاق، فالإجراء آمن تمامًا وغير تدخلية.

س: كم من الوقت يستغرق؟

ج: بضع دقائق فقط، ويتم مباشرة بعد الولادة.

س: هل هو مكلف؟

ج: قد تكون هناك تكلفة للتخزين الخاص، ولكننا سنساعدك على فهم جميع الخيارات المتاحة لك.

تعرف أكثر من خلال فصولنا التثقيفية للحمل

انضمي إلينا في مستشفى إن إم سي رويال الشارقة لحضور حصص مبروك البيبي التثقيفية للحوامل، حيث سيقوم ممثلو شركائنا المتخصصين في تخزين دم الحبل السري بشرح العملية بالكامل خطوة بخطوة. سيكونون متواجدين للإجابة على جميع استفساراتك ومساعدتك على اتخاذ قرار مستنير لمستقبل طفلك.

لمزيد من المعلومات، يُرجى الاتصال على: **٠٦٥٦١٩٩٩٩**